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由發展項目的認可人士提供的建築物或設施的預計落成日期: 第一期為2021年11月15日、第二期為2021年11月15日
第三A期為2023年8月31日和第三B期為2023年8月31日。

Estimated date of completion of the buildings and facilities,as provided by the Authorized Person for the Development: Phase 1 
 is 15 Nov 2021, Phase 2 is 15 Nov 2021, Phase 3A is 31 Aug 2023 and Phase 3B is 31 Aug 2023. 

Notes:

備註:

This plan shows the layout of the Development from an aerial view only. The boundaries and areas of the phases on 
different floors could be different from those shown here.

Notes:

本圖僅顯示從上空鳥瞰可見之發展項目布局。各期數於不同樓層上的邊界和範圍可能與本圖所示者不同。
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發展項目的界線
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發展項目第一期
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發展項目第三A期

Phase 3B of the Development
發展項目第三B期

Estimated date of completion of the buildings and facilities, as provided by the Authorized Person for the Development: Phase 1 is 15 November 2021, Phase 2 is 15 November 2021, 
Phase 3A is 31 August 2023 and Phase 3B is 31 August 2023.

由發展項目的認可人士提供的建築物或設施的預計落成日期: 第一期為2021年11月15日、第二期為2021年11月15日、第三A期為2023年8月31日和第三B期為2023年8月31日。

Notes:
This plan shows the layout of the Development from an aerial view only. The boundaries and 
areas of the phases on different floors could be different from those shown here.

備註：

本圖僅顯示從上空鳥瞰可見之發展項目布局。各期數於不同樓層上的邊界和範圍可能與本圖所

示者不同。
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LAYOUT PLAN OF THE DEVELOPMENT
發展項目的布局圖10


